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ABSTRACT

The tourism industry is witnessing a surge in digital platforms and services, making it

essential to provide personalized recommendations to travelers for enhancing their

experiences. Recommendation systems play a vital role in this context by helping users

discover relevant destinations, accommodations, attractions, and activities based on their

preferences and interests. This thesis aims to explore and enhance recommendation systems

in the tourism industry to provide more accurate and personalized recommendations to users.

The thesis discusses the existing literature on recommendation systems, particularly focusing

on their application in the tourism industry. It analyzes the challenges and opportunities

associated with designing and implementing effective recommendation systems in this

domain. The study identifies the need to address issues such as the dynamic nature of user

preferences, the cold-start problem for new users, and the diversity of tourism offerings.
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RESUME

L'industrie du tourisme connaît un essor des plateformes et des services numériques, ce qui

rend essentiel de fournir des recommandations personnalisées aux voyageurs pour améliorer

leurs expériences. Les systèmes de recommandation jouent un rôle essentiel dans ce contexte

en aidant les utilisateurs à découvrir des destinations, des hébergements, des attractions et des

activités pertinents en fonction de leurs préférences et intérêts. Cette thèse vise à explorer et à

améliorer les systèmes de recommandation dans l'industrie du tourisme afin de fournir des

recommandations plus précises et personnalisées aux utilisateurs.

La thèse examine la littérature existante sur les systèmes de recommandation, en se

concentrant particulièrement sur leur application dans l'industrie du tourisme. Il analyse les

défis et les opportunités associés à la conception et à la mise en œuvre de systèmes de

recommandation efficaces dans ce domaine. L'étude identifie la nécessité d'aborder des

questions telles que la nature dynamique des préférences des utilisateurs, le problème du

démarrage à froid pour les nouveaux utilisateurs et la diversité des offres touristiques.
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